
Protokoll fört vid BDBF:s styrelsemöte 170116 

 
Närvarande: Kjell Berg, Ole Jensen, Anna Järup 

 

§1 Kjell öppnade mötet och valdes till ordförande för det. 

 

§2 Anna valdes till sekreterare för mötet 

 

§3 Dagordningen godkändes 

 

§4 Föregående mötes protokoll behandlas nästa gång. 

 

§5 Ekonomisk rapport. Vi får inga pengar längre av SG-regionen. Vi har fått 22.000kr per år 

     de senaste tre åren.Detta innebär att vi kommer att gå minus i år. DM-veteranfinalisterna 

     betalar 100 kr i startavgift i år men nästa år får de betala 200 kr som övriga DM- 

     deltagare. 

 

§6 Verksamheten: 

     DM-finalerna sköter distriktsTL. 

     Klubbmöte ser vi oss inte har någon möjlighet att anordna. Vi föreslår därför att 

     valberedningen försöker ordna en dylik träff. 

     Årsmöte 2/9 -17 

     UBF kommer att flytta till nya lokaler 1 april. Detta innebär att BDBF får höjd lokalhyra 

     till 1000 kr per tillfälle fr.o.m. nästa säsong. 

     Ersättningar: Mikael Schön 1000 kr för TL, Ole Jensen 1000 kr för hemsidejobbet. 

     Styrelsen tänker inte ta ut hela arvodet på 10.000 kr eftersom vi är så få. Behåller det     

     gamla. 

     Diskuterade Rallyts vara eller inte vara. Beslöt att ta upp den frågan på årsmötet. 

      

§7 Hemsidan. Ole rättar styrelseuppgifterna. Ole kontaktar Piloterna för att höra om 

     några klubbar hört av sig om hjälp. 

  

§8 Utbildning ska vi genomföra om intresse finns och i så fall i Uddevalla. 

 

§9 Rapporter: Riksstämma 6-7/10. Uppdrar åt nästa års styrelse att bestämma vilka som 

     åker. DistriktsTL-träff 7-8/10. Mikael åkte. 

 

§10 Övriga frågor. Kjell bjöd på tårta eftersom han fyllde år. 

 

§11 Nästa möte. 20/3 kl.14.00 i Uddevalla 

 

§12 Kjell tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

________________________                                 ________________________ 

      Kjell Berg           Anna Järup 

 



 

  

      

      

   

 


